
Staldmøde 1/9 2024 

Tilstede: Donna, Smilla, Laurits, Dark, Lucy, Emperor, Mads, Larique, Boble, Zelda, Balder, Bille, 
Humber, Sandro, Chanett, Diablo, Castillo, Belissimo, Anton, Orla, Britannia.  

To nye familier i stalden Dixie og Darling 

 

1.  Opsummering af foderrutiner.  

Frokostfodring starter kl. 11.00, aftenfodring kl. 19.00. Start til tiden og overhold rutinerne for størst 
mulig ro. 

Rutine: løsdrift, Lade, Stald Vest, Stald Øst. Husk at læse på skiltene og på foderbøtterne, Vær OBS på 
om der står måltid på foderbøtterne. 

Der SKAL være lukket til den stald der ikke fodres i. Bliv færdige med den ene stald før du går i gang 
med den anden.  

 

2. Vinterfold  

Vi påbegynder planlægning ifht vinterfoldene tidligt i år, så heste kan introduceres til nye fællesskaber 
på de store folde. Input fra forskellige – der kommer udspil fra Tine, Mette og Anja meget snart. 

 

3.  Rengøring af bokse.  

Boksene skal rengøres i perioden fra fredag d. 13/9 til mandag d. 23/9. Alt træværk skal vaskes ned, 
bagvæggen skal også vaskes. Hvis bagvæggen er pæn, behøves der ikke gøres mere. Hvis den trænger, 
skal der males op til vinduet og kalkes opefter. Spørg Mette eller Anja hvis du er i tvivl om der skal 
kalkes/males. Del fællesarealerne (mur og træ ved strigle- og vaskepladser) mellem jer. Der ligges 
materialer frem i mellemgangen.   

 

4. Webshop.  

Vi stopper de gamle mobilepaynumre så ekstra (strå, foder, strøelse, ydelser) skal fra nu af skal betales 
via webshoppen. De gamle mobilepay er lukket pr 1/9. 

 

5. Ubudne gæster.  

Vi har haft kaldt politiet til en hændelse med en uvedkommen på folden. Der er ingen der har lidt 
overlast. Politiet reagerede resolut. Hvis man ser den mand vi har set tidligere (se opslag på facebook) 
skal man ringe 114. Der findes en sag på situationen, politiet ved det godt.  

Opdatering 12/9 – han er ikke set siden.  



Overvejelser omkring hvordan vi kan holde uvedkommende ude. Kan vi sænke hegnet, måske lukke 
ned mod søen, hvor der nu er led. Man kunne overveje skiltning med at alt trafik skal være roligt (cykel 
trækkes, ingen løbehjul, gang (ej løb)).  

 

6. Stævneevaluering (august 2024) 

Stævnet forløb rigtigt godt. Gæster udefra opfatter os som imødekommende, alting er planlagt og folk 
føler sig velkomne. Der er kommet rigtigt meget positiv feedback.  

Det fungerer godt at der er en arbejdsweekend lige inden et stævne – det gør det meget lettere af 
forberede selve stævnet. Vores tiltag med at kontakte naboerne inden stævnet har fungeret rigtigt 
godt.  

Vi skal blive bedre til at bruge hjælpere mere strategisk. Vi kan godt bruge lidt flere hjælpere på 
springbanen, så tingene kan fungere lidt mere smooth.  

Klargøring fredag gik meget bedre, men lørdag eftermiddag/aften kan vi godt bruge flere hjælpere til at 
klargøre til spring. Også søndag eftermiddag/aften til at rydde op kunne vi bruge lidt flere hænder.  

 

7. Fotovæg  

Få nu sendt billeder til Morten eller overtal ham til at tage et billede af dig, så alle heste får et billede op 
i indgangspartiet.   

 

8. Aktivitetsudvalget 

Vi har haft to rigtigt gode og produktive arbejdsweekender. Der er lagt en sidste arbejdsweekend ind d. 
28-29 september. Vi skal gøre gården vinterklar og sætte ny beklædning på maskinhuset (løsdriften). Vi 
sætter en liste op med de leverede timer for i år, tjek om vi har registreret rigtigt.  

Ifht vores plan for udeområderne, så er det lidt varierende med indsatsen. Den løber frem til udgangen 
af oktober.   

9. Diverse 

Vi må IKKE ride på træbroen mod Sankt Hans – det ødelægger broen. Helst skal vi undgå at ride på 
Sankt Hans område. 

Bestyrelsen er i gang med at udarbejde en beredskabsplan – hvad gør man hvis…... Plan kommer 
snarest. 

Bestyrelsen er påbegyndt et strategiarbejde – hvilken retning skal vi i, hvad vil vi med klubben, hvad er 
vores prioriteringer. Det bliver en lidt længere proces.  Oplæg og diskussion på et af de kommende 
staldmøder. 

Spørgsmål: hvad er reglerne i forhold til at hente heste fra fold etc. Vores regler fremgår tydeligt at e 
fine tavler der hænger i stald og ved baner. Vi har ingen regler i forhold til hvor gammel man skal være 
for at måtte hente hest på folden.  



Forslag: vi kunne lave kursus for pigerne i hesteadfærd. Forslag taget med.  

Vi er i gang med at arrangere et førstehjælpskursus. Tines Johan vil lave et kursus rettet specielt mod 
os. Opslag snarest.  

Spørgsmål: bliver der undervist i ryttermærker? Ja, det sker i regi af elevskolen, alle er velkomne.  

Spørgsmål: Må vi sætte strå på græsfoldene? Vi er bekymrede for at det ødelægger græsset. Vi drøfter 
det og vender tilbage.  

De hårde plastikhøbolde i boksene. Vi opfordrer til at man køber de bløde puder i stedet. Det gælder 
også hø-net der er bundet op. Det giver virkeligt meget uro når plastikboldene rammer mod siderne 
eller der rykkes i boksvæggen.  

Foderkonsulenten kommer 17/9. Alle pladser er allerede bookede.  

    


